
 

. ПРОТОКОЛ № 9 

Засідання постійної комісії з питань планування бюджету, фінансів, 

цінової політики та інвестицій 

 

від 15.01.2021 року 

 

Присутні: 

Р.Бейзик – голова комісії.  

О.Савран – член комісії. 

О.М.Пилипців – член комісії. 

С.Я.Маменька – секретар комісії. 

 

Запрошені:  

О.Каракевич – секретар міської ради. 

Р.Росоха  – начальник відділу оренди та приватизації комунального майна. 

Т.Бачинський – начальник відділу економіки 

У.Кметик – головний спеціаліст промислової політики відділу економіки. 

І. Юзьв’як – начальник  відділу з питань надзвичайних ситуацій та цивільного 

захисту населення. 

Л.Пелещак – заступник начальника відділу оренди та приватизації 

комунального майна. 

Р.Пошивак – заступник директора департаменту міського господарства 

 

Відсутні: 

О.Хрущ  – член комісії.  

Р.Курчик – член комісії. 

М.Л. Задорожний – член комісії. 

 

Порядок денний: 

1. Розгляд звернення ТзОВ «Престиж - Сервіс» щодо зменшення 

орендної плати до 3 відсотків нормативної грошової оцінки на місяць у зв’язку 



 

. з пандемією COVID – 19, яка обмежила нормальний  ритм життя у цілому 

світі. 

Доповідач – начальник відділу оренди та приватизації комунального 

майна – Р.Росоха. 

2. Розгляд проекту рішення «Про затвердження Програми 

відшкодування банкам відсоткової ставки за кредитами, наданими молодим 

сім’ям на придбання житла за рахунок міського бюджету м. Дрогобича на 

2021 рік та Положення про підбір кандидатів на отримання відшкодування 

банкам відсоткової ставки за кредитами, наданими молодим сім’ям на 

придбання житла за рахунок міського бюджету м. Дрогобича». 

3.   Розгляд проекту рішення «Про затвердження Програми забезпечення 

житлом молодих сімей та одиноких молодих громадян Дрогобицької ОТГ на 

2021 рік». 

Доповідач – голова комісії  – Р.Бейзик. 

4. Розгляд проекту рішення «Про затвердження Програми виготовлення 

та розміщення реклами соціальних програм і програм розвитку на 2021 – 2023 

роки». 

Доповідач – начальник відділу економіки – Т.Бачинський.  

5. Розгляд проекту рішення «Про затвердження цільової Програми 

захисту населення і території Дрогобицької міської територіальної громади від 

надзвичайних ситуацій техногенного та природного характеру на 2021 – 2025 

роки». 

6. Розгляд проекту рішення «Про затвердження Програми 

протипожежного захисту закладів освіти, охорони здоров’я, культури та 

соціального захисту в Дрогобицькій міській територіальній громаді на 2021-

2025 роки» 

Доповідач – начальник  відділу з питань надзвичайних ситуацій та 

цивільного захисту населення – І. Юзьв’як. 

7. Розгляд проекту рішення «Про внесення змін до бюджету 

Дрогобицької міської територіальної громади на 2021 рік». 



 

.  

Доповідач – начальник фінансового управління – О.Савран. 

8. Розгляд проекту рішення «Про затвердження Програми розвитку доріг 

загального користування державного значення Львівської області в межах 

Дрогобицької міської територіальної громади на 2021 р.». 

Доповідач – заступник директора департаменту міського господарства –

Р.Пошивак 

 

СЛУХАЛИ: Р.Бейзика, який запропонував затвердити порядок денний. 

ВИРІШИЛИ: Затвердити порядок денний із доповненнями. 

ГОЛОСУВАЛИ:  «за» - 4; «проти» - 0; «утримались» - 0.  

 

1. Розгляд звернення ТзОВ «Престиж - Сервіс» щодо зменшення 

орендної плати до 3 відсотків нормативної грошової оцінки на місяць у зв’язку 

з пандемією COVID – 19, яка обмежила нормальний  ритм життя у цілому 

світі. 

СЛУХАЛИ: Начальника відділу оренди та приватизації комунального 

майна – Р.Росоху, який роз’яснив щодо даної ситуації. Наголосив, що 

працівники відділу неодноразово письмово зверталися до даного товариства 

щодо перезаключення договору по орендній платі, але жодної відповіді не 

було. Тому дана ставка була надана в односторонньому порядку. 

ВИРІШИЛИ: Дане питання залишити на довивчення. 

ГОЛОСУВАЛИ:  «за» - 4; «проти» - 0; «утримались» - 0.   

2. Розгляд проекту рішення «Про затвердження Програми 

відшкодування банкам відсоткової ставки за кредитами, наданими молодим 

сім’ям на придбання житла за рахунок міського бюджету м. Дрогобича на 

2021 рік та Положення про підбір кандидатів на отримання відшкодування 

банкам відсоткової ставки за кредитами, наданими молодим сім’ям на 

придбання житла за рахунок міського бюджету м. Дрогобича». 

3. Розгляд проекту рішення «Про затвердження Програми забезпечення 



 

. житлом молодих сімей та одиноких молодих громадян Дрогобицької ОТГ на 

2021 рік».  

СЛУХАЛИ: Начальника фінансового управління – О.Савран, яка 

наголосила, що дані Програми є ще не досконало вивчені.  

ВИРІШИЛИ: Дане питання залишити на доопрацювання. 

ГОЛОСУВАЛИ:  «за» - 4; «проти» - 0; «утримались» - 0.   

4. Розгляд проекту рішення «Про затвердження Програми виготовлення 

та розміщення реклами соціальних програм і програм розвитку на 2021 – 2023 

роки». 

 

СЛУХАЛИ: Начальника відділу економіки – Т.Бачинського, який 

представив даний проект рішення. Додав, що дана Програма затверджується 

кожного року.  

ВИРІШИЛИ: Підтримати даний проект рішення. 

ГОЛОСУВАЛИ:  «за» - 4; «проти» - 0; «утримались» - 0.   

5. Розгляд проекту рішення «Про затвердження цільової Програми 

захисту населення і території Дрогобицької міської територіальної громади від 

надзвичайних ситуацій техногенного та природного характеру на 2021 – 2025 

роки». 

СЛУХАЛИ: Начальника  відділу з питань надзвичайних ситуацій та 

цивільного захисту населення – І. Юзьв’яка, який представив даний проект 

рішення. Додав, що дана Програма затверджується кожного року.  

СЛУХАЛИ: О.Савран, яка надала пропозицію у п. 6 даного рішення 

прописати: «Виконання Програми здійснюється за рахунок коштів міського 

бюджету в межах асигнувань на кожний рік» та «Загальний обсяг фінансових 

ресурсів, необхідних для реалізації програми, становить 1 млн.грн. За 

результатами виконання заходів програми в кінці кожного року уточнюються 

заходи на наступний рік та обсяги видатків на їх фінансування та можуть 

вноситись зміни». 

ВИРІШИЛИ: Залишити дану програму на доопрацювання. 



 

. ГОЛОСУВАЛИ:  «за» - 4; «проти» - 0; «утримались» - 0.   

6. Розгляд проекту рішення «Про затвердження Програми 

протипожежного захисту закладів освіти, охорони здоров’я, культури та 

соціального захисту в Дрогобицькій міській територіальній громаді на 2021-

2025 роки». 

СЛУХАЛИ: Начальника  відділу з питань надзвичайних ситуацій та 

цивільного захисту населення – І. Юзьв’яка, який представив даний проект 

рішення. Додав, що Програма є багаторічна та погоджена з усіма галузями. 

 СЛУХАЛИ: Члена комісії – О.Савран, яка підкреслила, що оскільки 

видатки по бюджету уже сформовані, то на дану Програму потрібен 

перерозподіл видатків або виділення коштів з перевиконання дохідної 

частини. Рекомендувала розділити програму на головних розпорядників 

коштів. 

ВИРІШИЛИ: Підтримати пропозицію О.Савран та залишити даний 

проект рішення на доопрацювання. 

ГОЛОСУВАЛИ:  «за» - 4; «проти» - 0; «утримались» - 0.   

7. Розгляд проекту рішення «Про внесення змін до бюджету 

Дрогобицької міської територіальної громади на 2021 рік». 

СЛУХАЛИ: Начальника фінансового управління – О.Савран, яка 

ознайомила з даним проектом рішення. Додала, що даний перерозподіл  

коштів на розрахунки, які надали сільські ради на оплату праці та інші 

видатки, у звязку з створенням Дрогобицької міської територіальної громади. 

Також 700,0 тис.грн. з обєкту реконструкція приймального відділення НКП 

«ДМЛ №1» Дрогобицької міської ради по вул. А.Шептицького, 9 на 

придбання обладнання для відділення екстреної (невідкладної) медичної 

допомоги.  

ВИРІШИЛИ: Підтримати даний проект рішення. 

ГОЛОСУВАЛИ:  «за» - 4; «проти» - 0; «утримались» - 0.   



 

. 8. Розгляд проекту рішення «Про затвердження Програми розвитку доріг 

загального користування державного значення Львівської області в межах 

Дрогобицької міської територіальної громади на 2021 р.» 

СЛУХАЛИ: Заступника директора департаменту міського господарства 

– Р.Пошивака, який представив даний проект рішення. 

ВИРІШИЛИ: Підтримати даний проект рішення. 

ГОЛОСУВАЛИ:  «за» - 4; «проти» - 0; «утримались» - 0.   

На завершення комісії О.Савран звернулася з пропозиціями щодо 

Положення про постійну комісію Дрогобицької міської ради з питань 

бюджету, планування, фінансів, цінової політики та інвестицій: 

вилучити з даного Положення п. 4.8. «Розгляд заяв суб’єктів 

підприємницької діяльності, а також фізичних осіб-платників податків про 

звільнення від сплати певних податків, зборів інших обов’язкових платежів до 

міського бюджету»; п. 4.9. «Розгляд заяв суб’єктів підприємницької 

діяльності, а також фізичних осіб-платників податків відповідно до чинного 

законодавства пільг з сплати місцевих податків, зборів, інших обов’язкових 

платежів»; п. 4.11. «Участь у підготовці (в окремих випадках – в розгляді) 

відповідними підрозділами виконавчого комітету ради питань про здійснення 

суб’єктами підприємницької діяльності операцій між міськими бюджетними 

установами та платниками податків з взаємозаліку коштів з фінансування 

видатків у рахунок погашення недоїмки за неналежними до міського бюджету 

платежами, обговорення та аналіз інформації відповідних підрозділів 

виконавчого комітету про здійснення згаданих операцій в взаємозаліку 

коштів»; п. 4.17. «Аналіз та погодження результатів проведених тендерів по 

використанню бюджетних коштів, які проводяться службами виконавчого 

комітету»; п.5.7. «Фінансовий відділ виконавчого комітету ради, розглядаючи 

клопотання про проведення взаємозаліку коштів з фінансування видатків у 

рахунок погашення недоїмки за належними до міського бюджету платежами 

зобов’язаний узгодити умови взаємозаліку з Комісією, а між діяльністю 

комісії – з головою комісії»;  



 

. прописати у п. 4.21. «Надати пільги певні групам суб’єктам 

підприємницької діяльності, а також фізичним особам-платникам податків із 

сплати податків, зборів, інших обов’язкових платежів до міського бюджету в 

межах, визначених законом» та п. 5.8. «Головне управління Державної 

податкової служби у Львівській області щомісячно інформує Комісію про стан 

виконання суб’єктами підприємницької діяльності міста зобов’язань зі сплати 

податків та зборів, належних до міського бюджету, про заборгованість 

конкретних підприємств з сплати належних до міського бюджету податків, 

зборів, інших обов’язкових платежів».  

ВИРІШИЛИ: Залишити дане Положення на доопрацювання. 

ГОЛОСУВАЛИ:  «за» - 4; «проти» - 0; «утримались» - 0.  

СЛУХАЛИ: Члена комісії – О.Пилипціва, який наголосив, що у зв’язку 

із отриманням висновку експертизи по об’єктах на виконання робіт з 

поточного середнього ремонту автомобільних доріг загального користування 

державного значення Т-14-18 Нижанковичі-Самбір-Дрогобич-Стрий, Т-14-02 

Східниця – Пісочна та необхідністю проведення ремонтних робіт у 2021 році 

по причині аварійного стану доріг потрібно надати співфінансування у сумі 

50,0 тис.грн.   

ВИРІШИЛИ: Виділити кошти на співфінансування. 

ГОЛОСУВАЛИ:  «за» - 4; «проти» - 0; «утримались» - 0.  

СЛУХАЛИ: Секретаря ради - О.Каракевича, який ознайомив з 

регламентом Дрогобицької міської ради та вніс деякі корективи: 

- До порядку денного не включаються питання, які не були 

опубліковані на офіційному сайті міської ради Дрогобицької міської 

ради за 10-ть днів до відповідного пленарного засідання, крім 

питань, які носять термінове та/або важливе значення для громади, 

регуляторні акти. 

- Для розгляду термінових та важливих питань проводиться 

позачергове засідання профільних постійних комісій, у випадку 



 

. внесення на розгляд питання під час засідання сесії оголошується 

перерва для збору позачергового засідання постійної комісії. 

ВИРІШИЛИ: Погодити дані корективи. 

ГОЛОСУВАЛИ:  «за» - 4; «проти» - 0; «утримались» - 0.  

          СЛУХАЛИ: Голову комісії – Р.Бейзика, який повернувся до питань 

викупу приміщень: 

- нежитлове приміщення, пл. Ринок, 9; загальна площа 23,2 кв.м., покупець – 

ФОП Ільницький М.М.) 

ВИРІШИЛИ: Проголосувати за викуп даного приміщення. 

ГОЛОСУВАЛИ:  «за» - 4; «проти» - 0; «утримались» - 0. 

- нежитлове приміщення, вул. А.Міцкевича, 5; загальна площа 385,6 кв.м., 

покупець – релігійна громада римсько-котолицької церкви парафії святого 

Вартоломея). 

ВИРІШИЛИ: Проголосувати за викуп даного приміщення. 

ГОЛОСУВАЛИ:  «за» - 4; «проти» - 0; «утримались» - 0. 

 

 

               Голова комісії                                                                   Р.Бейзик 

      Секретар комісії                                                                С.Маменька 

 

 


